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Bruk av velferdsmidlene for 2019

Administrasjonssjefens innstilling

Velferdsmidlene for 2019 brukes til å kjøpe inn en julegave til alle ansatte. Innkjøpet foretas i
samråd med de ansatte.

Saksopplysninger

I budsjettet for 2019 er det satt av et beløp på kr 10 000 til velferdsmidler. Vi har inne budsjett
reguleringssak til kommunestyret den 9/10 om å få øket midlene til kr 30 000. Vi burde hatt litt
mer i potten og fått en større årlig gave til alle ansatte. Motiverende for de ansatte med en litt
større gave eller en skikkelig julelunsj/arrangement.

I mange år ble velferdsmidlene alltid blitt brukt til å subsidiere det kommunale julebordet. I
noen år er dette også kombinert med at deler av beløpet har blitt brukt til å kjøpe en gave til alle
ansatte eller en blomsterdekorasjon til alle avdelinger. For noen år siden var julebord planlagt,
men det ble avlyst pga for lav påmelding. Et år ble det nedsatt en liten komitè på tre personer
som plukket ut to avdelinger som fikk hvert sitt beløp å kjøpe inn trivselsskapende produkter.
For to år siden ble velferdsmidlene brukt til å kjøpe en julegave til alle ansatte og det virket
vellykket — mange ble glade for denne gaven. I fjor ble det forsøkt med julebord, men det ble det
ikke noe av. Med det beskjedne beløpet vi har til disposisjon er nok en aktuell gave til alle
ansatte det beste valget. Tidligere kjøp av gaver har virket suksessfulle, også det for to år siden
(refleks med logo). Tidligere har vi hatt kopper, penner og t-skjorter med logo. Dersom midlene
økes til kr 30 000 har man såpass mye i potten at det kan arrangeres etjulebord der kuvertprisen
ikke blir alt for høy.


